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خبار شهرستان ا

رئیس پلیس فتا استان اصفهان خبرداد؛ 

افزایش کلاهبرداری های اینترنتی در اصفهان
 رئیس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات از افزایش تعداد پرونده های تشکیل شده 
در این پلیس با موضوع کلاهبرداری های اینترنتی خبر داد. س�رهنگ  س�یدمصطفی 
مرتضوی ” گفت: ۷۸درصد از کل جرایم فضای مجازی مربوط به مسایل اقتصادی یعنی 
برداشت های غیر مجاز از حساب های بانکی و کلاهبرداری هایی است که در بستر وبگاه 

ها و شبکه های اجتماعی  از شهروندان صورت می گیرد.
 وی افزود: بررسی ها نشان می دهد که امسال تعداد پرونده های مربوط به کلاهبرداری های 
اینترنتی از پرونده های مربوط به برداشت های غیرمجاز از حساب های بانکی پیشی گرفته که 
به ش��هروندان توصیه می کنیم درباره خرید از فروش��گاه های اینترنتی دقت و هوشیاری لازم را 
داش��ته باشند. رئیس پلس فتا اصفهان با اشاره به دستگیری باند ۱۳ نفره ای که با ارسال لینک 
های آلوده به گوش��ی تلفن همراه  شهروندان به اطلاعات کارت بانکی آنها دسترسی پیداکرده و 
اقدام به برداشت غیرمجاز از حساب های آنها می کردند، گفت: اعضای باند مذکور در سنین بین 
۱۵ تا ۱۸ سال بودند و این موضوع نشان می دهد که مجرمان سایبری لزوماً افراد حرفه ای و با 
سواد نیستند چرا که امروز ابزارهای مجرمانه به راحتی در دسترس همگان قرار دارد و هر کسی 
می تواند با استفاده از این ابزارها به فعالیت های مجرمانه در فضای مجازی دست بزند. سرهنگ 
مرتضوی تصریح کرد: ۸۰درصد از گزارش های مردمی که به سامانه مرکز فوریت های سایبری 
پلیس فتا اصفهان اعلام می شود مربوط به برداشت های غیر مجاز از حساب های بانکی از طریق 
ارس��ال لینک های آلوده به گوشی تلفن همراه شهروندان است. او  با بیان اینکه  شهروندان باید 
همیشه برای خود این نکته را فرض بدانند که لینک های ارسالی برای آنها می تواند یک تله باشد 
عنوان کرد: برای اینکه بدانیم لینک هایی که برای ما ارسال می شود واقعی هستند یا دامی که از 
سوی مجرمان برای پهن شده باید ابتدا به شماره ای که با آن برای ما پیام ارسال شده دقت کنیم 
چرا که هیچ سازمان، ارگان و نهادی با شماره تلفن عادی به شهروندان پیام ارسال نمی کند بلکه 
با یک سرشماره مشخص این کار را انجام می دهد مانند اداره آب و فاضلاب که پیام های خود را 
با سرشماره ABFA ارسال می کند. سرهنگ مرتضوی هویت شناسی را پایه اصلی سواد رسانه 
ای عنوان کرد و اظهار داشت: شهروندان در هنگام دریافت پیامک هایی که برای آنها ارسال می 
شود به خود بگویند این پیام برای چه چیزی برای آنها ارسال شده، چه چیزی از آنها می خواهد 
و چه هدفی را دنبال می کند و بهترین توصیه من این است که بجای وارد شدن به لینک های 
ارسالی به سایت سازمان و ارگان مربوطه رفته و کارهای خود را از این طریق پیگیری و دنبال کنند. 
رئیس پلیس فتا استان اصفهان خاطر نشان کرد:   مرکز فوریت های سایبری پلیس فتا به صورت 
شبانه روز با شماره تلفن ۰۹۶۳۸۰ آماده پاسخگویی به شهروندان است و چنانچه  هم وطنان در 
دام مجرمان سایبری گرفتار شدند می توانند با این شماره تماس گرفته و از راهنمایی و مشاوره 

کارشناسان پلیس فتا بهره مند شوند.

حمایت ویژه دولت و وزارت جهاد کشاورزی از 
چایکاران و صاحبان واحدهای تولیدی

  رئیس س�ازمان چای کش�ور اعلام کرد:   در س�ال جاری تاکنون ۲۷ میلیارد تومان 
تسهیلات ارزان قیمت به چایکاران و صاحبان واحدهای تولیدی پرداخت شده است.

وی افزود: این تس��هیلات  شامل سرمایه ای و سرمایه در گردش به چایکاران و کارخانجات 
چایس��ازی برای احیای به زراعی بهسازی باغات، خرید نهاده ها،بیمه بهداشتی کردن و خرید 
ماش��ین آلات چای س��ازی از طریق صندوق حمایت از توسعه صنعت چای  می باشد  که  به 

صورت سرمایه ای و سرمایه در گردش با بازپرداخت ۱۵ و ۴ درصد پرداخت گردیده است.
جهانس��از خاطر نش��ان کرد:  تاکنون ۵۴۵۰ نفر از ذینفعان این صنعت از این تس��هیلات 
اس��تفاده کردند که این رون��د همچنان ادامه دارد. او ابراز امی��دواری کرد و گفت:  با اجرای 
برنامه های کارشناسی شده و راهبردی سازمان چای کشور و احیای باغات چای رها شده در 

سال های آینده شاهد افزایش چشمگیر تولید چای ایران باشیم.
وی در ادامه  یادآور ش��د: با حمایت ویژه وزیر جهاد کش��اورزی از صنعت چای کشور طرح 
حمایت از خریداران چای داخلی و ارائه مش��وق هایی نظیر اعطای مجوز ثبت سفارش میزان 
دو برابر خرید داخلی در حال انجام است که انتظار می رود در صورت ثبات و ادامه این روند 

بتوانیم مابقی مطالبات چای کاران را به زودی پرداخت نماییم.

ضرب الاجل یکماهه دستگاه قضایی به متولیان راهها 
و جاده های مواصلاتی محور آزاد راه ارومیه – تبریز 

برای رفع مشکلات و نواقص این جاده

عصرآزادی / سرپرستی آذربایجان غربی: دکتر ناصر عتباتی رئیس کل دادگستری 
آذربایجان غربی از تعیین ضرب الاجل یکماهه دس�تگاه قضایی به متولیان راهها و 

جاده های مواصلاتی محور آزاد راه ارومیه – تبریز خبر داد.
عتباتی در این زمینه به خبرنگار روابط عمومی دادگس��تری استان گفت: در راستای عمل 
به تکالیف حقوق عامه ای دستگاه قضایی، با توجه به وجود مشکلات عدیده در محور آزاد راه 
ارومیه به تبریز از جمله لکه گیری، مرمت، تجدیدخط کشی، تعویض و ساماندهی گارد ریلها 
و تابلوهای آس��یب دیده و تامین روشنایی مناس��ب که نوعاً موجب بروز تصادفات و به خطر 

افتادن جان شهروندان می شود، طی جلسه ای با متولیان امر مصوباتی به تصویب رسید.
مقام ارش��د قضایی اس��تان گفت: به موجب این مصوبات اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای اس��تان متولی نگهداری آزاد راه ارومیه – تبریز ش��د و مقرر گردید نس��بت به رفع 
نواقصات تعیین شده اقدام نماید و شرکت ساخت و توسعه آزاد راهها و شرکت بهره برداری و 

نگهداری آزاد راه ارومیه – تبریز مکلف به مرتفع کردن مشکلات این محور گردید.
عتباتی افزود: ش��روع و انجام عملیات تقاطعات غیر همسطح این آزاد راه دیگر تکلیف این 
ش��رکت بود که مقرر ش��د ظرف مهلت یک ماه پایش و پیگیری مصوبات از طرف دس��تگاه 
قضایی انجام و در صورت مش��اهده ترک فعل و عدم انجام مصوبات برخورد های لازم قانونی 

معمول خواهد شد.

هزینه 16 میلیارد تومان برای درمان مددجویان کردستانی 
عصر آزادی / سرپرس�تی سنندج 
– نس�رین میرکی : معاون حمایت و 
سلامت کمیته امداد استان کردستان 
گفت: طی ۹ ماهه امسال ۱۶ میلیارد 
تومان برای درمان مددجویان هزینه 

شده است.
امید عسکری معاون حمایت و سلامت 
کمیت��ه امداد اس��تان کردس��تان عنوان 
کرد: از ابتدای س��الجاری تا کنون جهت 

پرداخت کمک هزینه فرانش��یز و خدمات ویژه درمان نیازمندان ۱۳ میلیارد تومان برای ۱۵ 
هزار و ۲۳۵ مددجو هزینه شده است.وی افزود: همچنین سه میلیارد تومان برای چهار هزار 
و ۱۸ بیمار خاص و صعب العلاج طی امسال هزینه شده است.عسکری تصریح کرد: این هزینه 
ها ش��امل: هزینه های بس��تری و اورژانس  بیمارستانها ، شیمی درمانی ، پرتو درمانی هزینه 
های اتاق عمل و پروتزها و  لوازم مصرفی پزش��کی  بوده اس��ت.وی ادامه داد : همچنین این 
مبلغ ش��امل هزینه های پاراکلینیکی مانند: آزمایش��گاه پاتولوژی ،تصویربرداری ،هزینه های 
خدمات توانبخشی،هزینه های انواع ویزیت، هزینه های خدمات دندانپزشکی ،هزینه خدمات 
نقاهتگاهی و س��ایر خدمات تش��خیصی است.عس��کری افزود:  پیوند کلیه و خرید تجهیزات 

پزشکی نیز شامل این هزینه ها می شود.

خبر

عص�رآزادی/ س�رویس شهرس�تانها: مع�اون 
دبیرکل خانه کارگر کش�ور با بیان اینکه بسیاری 
از کارگران کش�ور در شرایط فقر اقتصادی به سر 
می برن�د گفت: دول�ت قبل از اعت�راض کارگران 

فکری به حال معیشت و دستمزد آنها کند.
"حس��ن صادقی" در جلس��ه هم اندیش��ی با دبیران 
اجرایی خانه های کارگر آذربایجان غربی و ش��رقی که 
در محل خانه کارگر اورمیه برگزار ش��د اظهار داش��ت: 
یکی از عوامل افزایش نرخ تورم سیاست گذاری اشتباه 
در اقتصاد کشور است که سبب ایجاد معضل در کشور 

شده است.
صادقی افزود: یکی از متعهدترین و با مسئولیت  ترین 
افراد جامعه کارگران و بازنشستگان هستند که همواره 
مش��کلات اقتصادی کش��ور را تحمل کرده و از رهبر، 

انقلاب و نظام دفاع کردند.
معاون دبیرکل خانه کارگر کش��ور خاطرنش��ان کرد: 
نگاه برنامه هفتم توس��عه پر ک��ردن خط فقر و تقویت 
طبقه ضعیف جامعه نیست بلکه بدنبال پیدا کردن راه 

های فرار برای دولت است.
صادقی با انتفاد از برنامه هفتم  توسعه و بودجه سال 
آینده کش��ور گفت: دولت باید تمامی تلاش خود را در 
راس��تای اداره ملت بکار ببندد در صورتیکه در بودجه 
سال آینده کشور با افزایش مالیات، به فکر اداره دولت 

از جیب مردم است.
وی با بی��ان اینکه، دولت حاضر نیس��ت به تعهدات 
خود در قبال سازمان تامین اجتماعی عمل کند گفت: 
مس��ئولین تامین اجتماعی هم توانایی مطالبه گری از 

دولت را ندارند.
معاون دبیرکل خانه کارگر کش��ور تاکید کرد: طبق 
قانون مس��ئولان تامین اجتماعی می بایست از ساختار 
س��ازمان دفاع ک��رده و به جامعه ه��دف خدمات ارائه 
دهند ولی در حال حاضر مدیران کنونی سازمان با این 
وظایف آشنا نیستند و بیشتر همراه دولت بوده و دنبال 

سهم خواهی نیستند.
صادقی با بیان اینکه متاس��فانه بودجه س��ال آینده 
کش��ور مطابق با برنامه هفتم نوش��ته شده است گفت: 
در این بودجه ریالی برای س��ازمان تامین اجتماعی در 
نظر گرفته نش��ده اس��ت ولی ۵۰میلیارد برای همسان 
س��ازی صندوق های لشگری و کشوری در نظر گرفته 

شده است.
این فعال کارگری ادام��ه داد: به رغم تاکیدات مکرر 
رهبری بر رضایتمندی کارگران و بازنشستگان کارگری 
متاسفانه مسئولین فقط این تاکیدات را راهبرد نامیده 
و عم��لًا از عمل به این تاکیدات س��رباز م��ی زنند در 

صورتی که تاکیدات رهبری بالاتر از قانون است چراکه 
ایش��ان همیش��ه نگاهی همراه با لط��ف و مرحمت به 
جامعه کارگری داشته و به آرمان های کارگری اعتقاد 
کام��ل دارند. صادق��ی با تاکید بر اینک��ه اگر دولت در 
بودجه سال آینده تامین اجتماعی و پرداخت دیون آن 
را در نظر نگی��رد انفجار عظیمی از اعتراضات کارگری 
و بازنشستگی را ش��اهد خواهیم بود یادآور شد: دولت 
باید فکری به حال پرداخت ۸۰۰ میلیارد بدهی خود به 

سازمان تامین اجتماعی بکند.
صادقی مش��کلات کنونی کارگران و جامعه کارگری 
کشور را نداش��تن صدای رس��ای این قشر در مجلس 

عنوان ک��رد و گفت: صدای کارگران ب��ه گوش آقایان 
نمی رس��د بنابراین کارگران باید چشم و گوش خود را 
باز کنند و در انتخاب نمایندگان خود وسواس به خرج 

دهند و خط باطل بر نمایندگان ضد کارگری بکشند.
وعده های دولت در مس�یر فقرزدائی کارگران 
و متناس�ب سازی حقوق بازنشس�تگان بر زمین 

مانده است
دبیر مناطق خانه های کارگر ش��مالغرب کش��ور نیز 
گفت: اس��تان های آذربایجان غربی و ش��رقی در بحث 
توسعه تشکیلات در شهرس��تانهای تابعه استان خوب 
عم��ل ک��رده و دفات��ر امور ش��عب خانه کارگ��ر فعال 

هستند.
"کری��م صادق  زاده تبری��زی" افزود: خان��ه کارگر با 
منطقه ای کردن فعالیت های خود در سطح کشور در 
تلاش است بسترهای مناسبی برای ارائه خدمات بیشتر 
فراه��م آورد که کیفی س��ازی خدمات و توس��عه امور 
اعضا و آموزش و تحقق خواس��ته های صنفی کارگران 
و بازنشس��تگان عضو خانه کارگ��ر در راس فعالیت ها 
ق��رار دارد. وی اضاف��ه کرد: در تلاش هس��تیم فرآیند 
تحقیق و پژوهش را توس��عه دهی��م و مطالبات جامعه 
کارگری و بازنشس��تگی را فری��اد بزنیم تا آنها صداقت 
ما را در پیگیری امور احساس کنند. صادق زاده تاکید 
کرد: امروزه کارگران و بازنشستگان با مشکلات زیادی 
مواجه هس��تند و تمام وعده های دولت در مسیر رفع 
فقر و افزایش حقوق های کارگران بر اساس تورم واقعی 
و متناس��ب سازی حقوق بازنشس��تگان بر زمین مانده 
اس��ت که بایس��تی با دقت تمام از س��وی تشکل های 
کارگری و بازنشس��تگی به جد پیگیری گردد. ش��ایان 
ذکر اس��ت در ادامه این جلس��ه، دبیران اجرایی خانه 
های کارگر استانهای آذربایجان غربی و شرقی به ارائه 
آمار خدمات ارائه ش��ده توسط خانه کارگر به کارگران 
پرداخته و خواس��تار همراهی بیشتر خانه کارگر مرکز 

کشور با استان ها شدند.

عصرآزادی / سرپرس�تی البرز: ش�هردار کرج گفت: نگاه مجموعه 
ش�ورا و ش�هرداری اس�تفاده از خودروهای برقی برای توسعه حمل 
و نق�ل عمومی این کلانش�هر بوده و منافع مردم در اس�تفاده از این 

خودروها مورد توجه مدیریت شهری است.
کیانی ش��هردار کرج به همراه مس��عود محمدی رییس شورای شهر کرج، 
علیرض��ا رحیمی، عمار ایزدیار، مجتبی حاجی قاس��می و محمداس��دیان از 
اعضای ش��ورای اسلامی شهر با حضور در ش��رکت ایران خودرو با مدیرعامل 

این گروه صنعتی دیدار و گفت و گو کردند.
بحث و تبادل نظر برای چگونگی بهره بردن از تاکس��ی های برقی در ناوگان 

حمل و نقل عمومی کلانشهر کرج محور اصلی این نشست بود.
ش��هردار کرج با اش��اره به نگاه مجموعه مدیریت ش��هری برای استفاده از 
خودروهایی با س��وخت پاک در جهت حفظ محیط زیست، اظهار داشت: دنیا 

با سرعت بسیار بالایی در حال تغییر در همه شئون است.
مه��رداد کیانی گفت: برای رفع آلودگی هوا در کش��ورهای توس��عه یافته 
راه حل پیدا ش��ده اما متاسفانه در برخی کشورها هنوز به روش های سنتی با 

این آلودگی برخورد می شود.
این مس��ئول خاطرنش��ان کرد: کرج به عنوان نخس��تین شهری که کاربر 
اتوبوس های برقی معرفی ش��د در تلاش اس��ت به سمت توسعه حمل و نقل 
عمومی با اس��تفاده از خودروهای برقی برود و امیدوار هستیم در این مسیر 

حمایت های لازم صورت بگیرد.

ش��هردار کرج با بیان اینکه در اس��تفاده از خودروه��ای برقی منافع مردم 
برای مجموعه ش��ورا و شهرداری مهم اس��ت، افزود: اگر منافع مردم توسط 
خودروس��از داخلی تامین شده و پشتیبانی های لازم صورت بگیرد این روند 
ادامه خواهد یافت در غیراینصورت با س��ایر ش��رکت ها وارد مذاکره خواهیم 
شد. به گفته کیانی؛ همراهی و هم صدایی در مدیریت شهری کلانشهر کرج 
برای توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی با استفاده از خودروهای برقی وجود 
دارد. رییس ش��ورای اسلامی ش��هر کرج گفت: وقتی اولین شهر در استفاده 
از خودروهای برقی می ش��وید ریسک بالایی را می پذیرید و کرج این ریسک 

را پذیرفت.
مس��عود محمدی اظهار داشت: در حال حاضر منتظر هستیم ۲۰ اتوبوس 

برق��ی که از ش��رکت ایران خودرو دیزل خریداری ش��ده وارد کرج ش��ده و 
زیرس��اخت  های لازم توس��ط مجموعه ایران خودرو برای ایجاد ایستگاه های 
ش��ارژ نی��ز انجام ش��ود.   این عضو ش��ورا خاطرنش��ان ک��رد: قطعا حضور 
خودروهای برقی در کرج موافق و مخالف دارد که امیدوار هستیم با استفاده 
از این خودروها تجربه تلخ گذش��ته در کرج به شیرینی برای شهروندان این 
کلانشهر، تبدیل شود. وی ادامه داد: وضعیت ناوگان حمل و نقل عمومی در 
کلانش��هرها خوب نیست که امیدواریم با تفاهم هایی که با ایران خودرو شده 
در توسعه و نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی همکاری خوبی با شهرداری 

کرج انجام بگیرد.
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو در این جلس��ه اظهار داش��ت: بسیار 
خرس��ندیم مدیریت ش��هری، خودروهای برقی گروه صنعتی ایران خودرو را 

برای کلانشهر کرج انتخاب کرده است 
عظیمی بیان کرد: خودروهایی که برای استفاده به عنوان تاکسی های برقی 

انتخاب شده مورد تایید وزارت کشور قرار گرفته است.
 این مس��ئول گفت: کرج به عنوان اولین کلانش��هر برقی کش��ور معرفی 
ش��ده و خوشحالیم این تعامل دوسویه برقرار شده است. عظیمی یادآور شد: 
قطع��ا با تعامل و همراهی در آینده نزدی��ک نفع حاصل از خودروهای برقی 
نصیب ش��هروندان کلانش��هر کرج خواهند شد. گفتنی اس��ت ضمن بازدید 
از بخش های مختلف ش��رکت  ایرانخودرو س��ایر اعضای شورای اسلامی شهر 
به بیان نقطه نظرات خود پرداختند که مهیا س��اختن زیرس��اخت ها از سوی 

شرکت ایرانخودرو از مهمترین موضوعات مورد اشاره بود.

منافع مردم در استفاده از خودروهای برقی مورد توجه است 

جامعه کارگری صدای رسایی در مجلس ندارد
در نشست هم اندیشی دبیران اجرایی خانه های کارگر آذربایجان غربی و شرقی عنوان شد؛

دبیر مناطق خانه های کارگر شمالغرب کشور: وعده های دولت در مسیر فقرزدائی کارگران و متناسب سازی حقوق 
بازنشس�تگان بر زمین مانده اس�ت

گره گشایی و افتتاح گذر آقانورالله نجفیسرمایه گذاری ۵۰ هزار میلیارد ریالی صنایع دفاع در گیلان 

عص�رآزادی / سرپرس�تی گیلان: با حضور اس�تاندار 
کنن�ده  مع�اون هماهن�گ  و مجی�د عب�دی  گی�لان 
س�ازمان صنایع دفاع کش�ور ق�رارداد هم�کاری بین 
 س�ازمان صنایع دفاع کشور و دس�تگاه های مربوط به

امضا رسید.
نشست مشترک دکتر اسدالله عباسی استاندار گیلان و دکتر 
مجی��د عبدی معاونت هماهنگ کننده صنایع دفاع جمهوری 

اسلامی  با حضور جمعی از مدیران برگزار شد.
در این نشست با دعوت و پیگیری استاندار گیلان، هماهنگی لازم برای همکاری سازمان صنایع دفاع 
کشور در توسعه اشتغال و نیز حوزه سلامت و بهداشت استان گیلان صورت گرفت.سرمایه گذاری سازمان 
صنایع دفاع کش��ور در س��اخت کارخانجات تولیدی برای ایجاد اشتغال پایدار در زمین ۱۲/۵ هکتاری 
شهرک های صنعتی و نیز همکاری در احداث، بازسازی و نوسازی بیمارستان های شفا و رازی رشت از 
جمله موضوعات مورد بررسی در این نشست مشترک بود.اسدالله عباسی استاندار گیلان در این جلسه با 
اشاره به سرمایه گذاری ۵۰ هزار میلیارد ریالی صنایع دفاع در گیلان در حوزه های مختلف صنایع اظهار 
کرد: با انعقاد و تبادل تفاهم نامه های مشترک بین سازمان صنایع دفاع و دستگاه های شهرک های صنعتی، 
دانش��گاه علوم پزشکی گیلان و شهرداری رشت؛ سازمان صنایع دفاع کشور با سرمایه گذاری ۵۰ هزار 
 میلیارد ریالی در بخش سلولزی با ایجاد اشتغال ۵۰۰ نفر به صورت مستقیم طی بازه زمانی ۲ ساله اقدام 

خواهد شد.
وی همکاری و سرمایه گذاری صنایع دفاع در گیلان را نقطه عطف توسعه استان دانست و گفت: قطع 
یقین همکاری و س��رمایه گذاری سازمان صنایع دفاع کشور در اس��تان گیلان با توجه به فراهم سازی 
زیرساخت های توسعه، در ایجاد اشتغال و بهبود حوزه سلامت و بهداشت استان و دیگر تفاهم نامه های 

منعقد شده، نقش موثری دارد.
رویداد با هم ۱4۰۲x  اس��تاندار گیلان خاطر نش��ان کرد : سرمایه گذاری سازمان صنایع دفاع کشور 
در ساخت کارخانجات تولیدی برای ایجاد اشتغال پایدار در زمین ۵/۱۲ هکتاری شهرک های صنعتی و 
نیز همکاری در احداث، بازسازی و نوسازی بیمارستان های شفا و رازی رشت از جمله موضوعات مورد 

بررسی در این نشست مشترک بود.
سرمایه گذاری ۵۰ هزار میلیارد ریالی سازمان صنایع دفاع در گیلان

اس��تاندار گیلان در این نشس��ت از سرمایه گذاری سازمان صنایع دفاع کش��ور در استان خبر داد و 
گفت: با انعقاد و تبادل تفاهم نامه های مشترک بین سازمان صنایع دفاع و دستگاه های شهرک های 
صنعتی، دانش��گاه علوم پزشکی گیلان و شهرداری رشت؛ سازمان صنایع دفاع کشور با سرمایه گذاری 
۵۰ هزار میلیارد ریالی در بخش س��لولزی با ایجاد اش��تغال ۵۰۰ نفر به صورت مستقیم طی بازه زمانی 

دو ساله اقدام خواهد کرد.
اس��دالله عباس��ی افزود: قطع یقین همکاری و سرمایه گذاری س��ازمان صنایع دفاع کشور در استان 
گیلان با توجه به فراهم س��ازی زیرس��اخت های توس��عه، در ایجاد اش��تغال و بهبود حوزه س��لامت و 

بهداشت استان و دیگر تفاهم نامه های منعقد شده، نقش موثری دارد.
در پای��ان ای��ن نشس��ت، قرارداده��ای هم��کاری بی��ن س��ازمان صنای��ع دفاع کش��ور و دس��تگاه 
 ه��ای مرب��وط با حضور اس��تاندار گی��لان و مع��اون هماهن��گ کننده س��ازمان صنایع دفاع کش��ور

 تبادل شد.

 عص�رآزادی / سرپرس�تی اصفهان: در بیس�ت وچهارمین 
وی�ژه برنامه »به احترام مردم اصفهان« گذر آقا نورالله نجفی 
با حضور مدیران شهری و استانی افتتاح شد. به نظر می رسد 
این گذر به یکی از مهم ترین گذرهای اصفهان و منازل اطراف 
آن به نقاط گردش�گری از جمله بومگردی و رستوران سنتی 

تبدیل شود.
 رس��ول میرباقری در مراسم بهره برداری از گذر آقا نورالله نجفی، 
اظهار کرد: ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان در این دوره در زمینه 
صیانت از میراث تاریخی ش��هر، عزمی جدی برای رفع معضل گذر 

تاریخی آقانورالله نجفی داش��ت. وی افزود: ش��رایط زندگی در بافت تاریخی با دیگر نقاط ش��هر متفاوت است و این 
ش��رایط باید برای س��اکنان این بافت ها تسهیل شود. معاونت شهرسازی و معماری، س��ازمان نوسازی و بهسازی و 
مدیریت منطقه س��ه شهرداری اصفهان باید متولیانی شایسته برای نگهداری و صیانت از بافت تاریخی شهر باشند. 
امشب یکی از جلوه های نازیبا در بافت تاریخی شهر اصفهان به یکی زیباترین جلوه های شهر تبدیل شد و در حال 
حاضر این گذر مایه افتخار اصفهان اس��ت. رئیس کمیس��یون عمران، معماری، شهرس��ازی و بافت تاریخی شورای 
اس��لامی ش��هر اصفهان با بیان اینکه مهم ترین نگین شهر اصفهان س��رمایه های تاریخی آن است، گفت: بی توجهی 
مسئولان نباید موجب فرار شهروندان از بافت تاریخی شهرها شود و حضور حداکثری شهروندان در آئین بهره برداری 
از گ��ذر آق��ا نورالله نجفی نش��ان دهنده دغدغه فرهنگی آن ها اس��ت، از این رو این گذر باید حفظ ش��ود و از وقوع 
صحنه های نازیبا در آن جلوگیری ش��ود. میرباقری بیان کرد: س��عی داریم در این دوره مدیریت ش��هری روز به روز 
ش��اهد پیش��رفت روند احیای بافت تاریخی شهر باش��یم. علیرضا ایزدی مدیرکل ثبت و حریم آثار و حفظ و احیای 
میراث معنوی و طبیعی وزارت میراث فرهنگی، صنایع دس��تی و گردش��گری نیز در این مراس��م، با تاکید بر اینکه 
خوش��بختانه معضل چندس��اله گذر تاریخی آقانورالله نجفی به همت مدیریت شهری اصفهان حل شد، اظهار کرد: 
تبدیل یک ناهنجاری به هنجار، کاری بسیار دشوار است که تنها از عهده مدیران شایسته برمی آید. همت شهرداری 
و اداره کل میراث فرهنگی اصفهان برای حل معضل چندس��اله گذر تاریخی آقانورالله نجفی بس��یار بلند و شایسته 
تقدیر اس��ت. وی افزود: بی تردید، اصفهان تا همیش��ه ش��هری ماندگار و برجس��ته در تاریخ خواهد ماند و امیدوارم 
معضل زاینده رود نیز به زودی حل شود و شاهد جریان دائمی آن در شهر اصفهان باشیم. اگر کمی به گذشته رجوع 
کنیم، بناها همیشه قشر مؤمن شهر بوده است و هر بنایی در خاطره ها، یک مؤمن شناخته می شود. مدیرکل ثبت 
و حریم آثار و حفظ و احیای میراث معنوی و طبیعی وزارت میراث فرهنگی، صنایع دس��تی و گردش��گری با بیان 
اینکه اصفهان را به طور قطع مؤمنانی بنا کرده اند که برای همیش��ه در تاریخ مانا خواهند بود، گفت: امروز به همت 
مدیریت ش��هری اصفهان اتفاق ناگوار هشت س��ال قبل به اتفاق گوارا تبدیل شد که کار بسیار سختی است. وحید 
مهدویان معاون شهرس��ازی و معماری ش��هردار اصفهان در آیین بهره برداری از گذر تاریخی آقانورالله نجفی، اظهار 
کرد: این گذر تاریخی به همت بلند بخش های مختلف در دوره شش��م مدیریت ش��هری و با مش��ارکت اداره میراث 
فرهنگی اصفهان به بهره برداری رسیده است. فصل جدیدی از تعامل و مشارکت سازنده میان اداره میراث فرهنگی 
و شهرداری اصفهان در این دوره شکل گرفت که منجربه اتفاقات قابل توجهی ازجمله حل معضل این گذر شد. وی 
افزود: در سال های اخیر اتفاق نامبارکی درخصوص گذر آقانورالله در جوار میدان نقش جهان رخ داد که در این دوره 
با حمایت دس��تگاه های متولی از آن گره گش��ایی شد. معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان گفت: اصفهان با 
بیش از هزاران اثر تاریخی، مردم متمدنی را در خود جا داده اس��ت، بهره برداری از اینگونه مکان ها موجب می ش��ود 
که نه تنها نس��ل جوان، بلکه یک ملت به ش��هر خود افتخار کنند. سیدمهدی حسینی مدیر بهینه سازی، تعمیرات و 
نگهداری تأسیسات شهری معاونت محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان درباره پروژه تکمیل و اصلاح 
روش��نایی کف و غرفه های میدان نقش جهان گفت: پروژه تامین روش��نایی میدان با استفاده از ۲هزار و ۳۰۰ لامپ  
فوق کم مصرف و ۱۲هزار متر کابل انجام شده است. به روزرسانی تابلوهای برق، سیستم صوت و تابلوهای برق ایمن 
از دیگر بخش های این پروژه بوده است. وی افزود: اجرای این پروژه در راستای رفع دغدغه ۲۰ ساله شهروندان انجام 

شده است. تامین روشنایی گنبد مسجد شیخ لطف الله، منار ساربان و مسجد جامع نیز در دستور کار قرار دارد.
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